
Rada školy pri ZŠ s MŠ Horné Obdokovce 

 

Zápisnica zo zasadnutia  rady školy 

zo dňa 28. 9. 2023 

   

  

Dátum a čas zasadnutia: 28. 9. 2023 o 17.00 h.  

Miesto konania: ZŠ s MŠ Horné Obdokovce 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

  

Program:  

  

1) Otvorenie zasadnutia 

2) Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a 

školských zariadení za šk. rok 2022/2023 

3) Školský poriadok platný v školskom roku 2023/2024 

4) Školský vzdelávací program v šk. roku 2023/2024 

5) Informovanie o pridelených asistentoch učiteľa 

6) Začiatok školského roka - personálne, materiálne a organizačné zabezpečenie výučby, 

počty tried, žiakov, plány v šk. roku 2023/2024 

7) Diskusia 

8) Záver a uznesenie 

 

K bodu 1.   

Na začiatku predseda RŠ privítal prítomných členov RŠ a riaditeľku ZŠ s MŠ, ktorá bola 

pozvaná na zasadnutie. Predseda skonštatoval, že je prítomných 7 členov RŠ a rada je 

uznášaniaschopná. Za zapisovateľku bola navrhnutá a schválená pani Michaela Ivanová. Neboli 

prítomné pani Konyová, Butkajová a Ondrušová. Predseda privítal novú členku zvolenú 

v doplňujúcej voľbe za rodičov žiakov ZŠ pani Marianu Majtényiovú. Doplňujúca voľba sa 

uskutočnila na plenárnom rodičovskom združení v pondelok 25. septembra 2023. Kandidátmi na 

uvoľnené miesto boli pani Jana Uhríková (získala 25 hlasov), pán Peter Mihálik (získal 14 hlasov) 

a pani Mariana Majtényiová (získala 31 hlasov). Predseda informoval členov RŠ, že členstva v rade 

sa vzdal pán Thomas Bartos pre pracovnú zaneprázdnenosť a nedostatok času. Náhradníka na toto 

uvoľnené miesto ešte obec ako zriaďovateľ nedelegovala. Pán Ďurina povedal, že sa tak udeje na 

zasadnutí obecného zastupiteľstva. Keďže zloženie RŠ sa zmenilo, predseda pripravil dodatok 

k štatútu RŠ, ktorým sa aktualizuje zoznam členov RŠ. Dodatok bol prijatý jednohlasne.  

 

K bodu 2.   

Členovia RŠ sa oboznámili so správou o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 

a podmienkach škôl a školských zariadení za šk. rok 2022/2023. Text správy dostali členovia 

v elektronickej forme (e-mailom). K obsahu správy neboli zo strany členov žiadne pripomienky 

a členovia ju jednohlasne odporučili zriaďovateľovi na schválenie. 
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K bodu 3.   

Riaditeľka školy oboznámila prítomných, že školský poriadok na šk. rok 2023/2024 bol 

aktualizovaný a schválený na pedagogickej rade. Zmeny boli len v častiach, ktoré sa napr. 

odvolávajú na žiacku knižku a to z dôvodu, že škola používa výhradne už len elektronickú žiacku 

knižku, čo sa upravilo v školskom poriadku. Rada školy zobrala školský poriadok na vedomie. 

 

K bodu 4.   

          Riaditeľka školy informovala prítomných o zmenách v školskom vzdelávacom programe 

v časti rámcový učebný plán. Rámcový učebný plán hovorí o predmetoch, ktoré sa v jednotlivých 

ročníkoch vyučujú a distribúcii voliteľných hodinách v jednotlivých ročníkoch. V tomto školskom 

roku sa pristúpilo k zmene v 7. ročníku, kde sa nebude vyučovať ruský jazyk ako druhý cudzí jazyk 

(rodičia si ho na konci školského roka nezvolili). Tým pádom zostali 2 disponibilné hodiny, ktorými 

sa posilnila výučba prírodovedných predmetov fyzika a geografia. Naďalej je na škole posilnená 

výučba anglického jazyka nad rámec štátneho vzdelávacieho programu a tiež výučba telesnej 

a športovej výchovy na 1. stupni a v 6. ročníku (3 hodiny týždenne). Rada školy vzala zmeny 

v ŠkVP na vedomie. 

 

K bodu 5.   

  Predseda RŠ informoval prítomných, že škole boli pridelené finančné prostriedky na 1,4 

asistenta. Na škole pôsobí ako asistentka učiteľa p. Lucia Fulierová na plný úväzok (23 hodín) 

a asistenciu žiakom vykonávajú aj vychovávateľky p. Stanková (5 h.) a p. Martonková (4 h.). 

Predseda tiež informoval, že v tomto školskom roku je asistencia poskytovaná pre 8 žiakov 

a asistentky pomáhajú žiakom na hodinách matematiky, slovenského jazyka a literatúry, fyziky, 

dejepisu a pracovného vyučovania. 

 

K bodu 6.   

  V tomto bode zasadnutia riaditeľka ZŠ s MŠ informovala členov RŠ o zmenách, ktoré nastali 

od septembra. Na začiatku uviedla, že sa zmenilo personálne zloženie na mieste zástupkyne, na 

ktoré bola prijatá pani Mgr. Klaudia Krchňavá, ktorá v minulosti už na škole pôsobila. Zmenila sa 

aj vedúca kuchyne a tiež kuchárky. Na ZŠ bude v tomto školskom roku 9 tried, 2 oddelenia MŠ a 2 

oddelenia ŠKD. Cez prázdniny došlo k rozšíreniu kapacity MŠ formou stavebných úprav, kde bola 

herňa v oboch oddeleniach zväčšená o 20 m2. Kapacita MŠ sa tak zvýšila na 48 detí (3 m2 na každé 

dieťa). Rozšírenie kapacity bolo realizované pracovníkmi obecného úradu. Rekonštruovať 

potrebujú ešte WC na jednej strane MŠ (v jednom oddelení). V ŠKD je kapacita 52 detí v 2 

oddeleniach (26 detí na jedno oddelenie). Riaditeľka informovala aj o plánoch na práve začatý 

školský rok. Naplánovaný je lyžiarsky výcvik v stredisku Krahule, škola v prírode, plavecký aj 

korčuliarsky výcvik. Riaditeľka ZŠ ešte prítomných informovala, že na škole bude pôsobiť aj 

hudobný a výtvarný odbor základnej umeleckej školy. Od septembra mal byť spustený aj literárno-

dramatický odbor (divadelný), ktorý sa nakoniec neotvorí, nakoľko učiteľ, ktorý tu mal pôsobiť 

zmenil pracovisku a v ZUŠ v Topoľčanoch už nepôsobí.  
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K bodu 7.   

 V diskusii sa rozoberala téma úpravy autobusových spojov, ktoré by lepšie vyhovovali 

dochádzajúcim žiakom. Pani Hašpicová povedala, že starosta rokoval so spoločnosťou Arriva, ale 

VÚC Nitra nesúhlasila so zmenou. Po minuloročných voľbách do VÚC a zmene na jej čele, boli 

isté nádeje, že by sa so situáciou dalo pohnúť, ale nestalo sa tak. Ako povedala aj pani Majtényiová 

najhoršie sú na tom deti z Obsoloviec, ktorým ide autobus až o 15.00, pričom vyučovanie končí 

o pol druhej.  

 

K bodu 8.   

 

Uznesenie zo zasadnutia rady školy zo dňa 28. 9. 2023  

  

- RŠ schválila dodatok č. 3 k štatútu rady školy, ktorý pojednáva o aktuálnom zložení 

rady školy. 

- RŠ sa oboznámila so správou o výchovno-vzdelávacej činnosti školy, jej výsledkoch 

a podmienkach škôl a školských zariadení za šk. rok 2022/2023 a odporúča ju 

zriaďovateľovi na schválenie. 

- RŠ sa oboznámila so školským poriadkom platným v školskom roku 2023/2024 a berie 

ho na vedomie 

- RŠ sa oboznámila so zmenami v školskom vzdelávacom programe a berie ich na 

vedomie. 

 

Zasadnutie RŠ ukončil predseda, ktorý sa poďakoval prítomným za účasť. Zápisnica bude 

zverejnená na stránke ZŠ s MŠ Horné Obdokovce.  

 

    

V Horných Obdokovciach  dňa 29. 9. 2023   

   

Zapísala Michaela Ivanová  ...................................................  

                                                             

Overil Mgr. Peter Žember  .................................................... 

 

 

 

 

 

Prílohy: 

- Dodatok č. 3 k Štatútu rady školy pri ZŠ s MŠ Horné Obdokovce 


